

إيفاد بريكسال

Efad Break Sal

تركيبة متخصصة لعلاج ملوحة التربة وتحسين امتصاص العناصر

Composition	وزن/حجم - W / V (%)	التركيب الكيميائي
N	4	نيتروجين
K ₂ O	14	بوتاسيوم
Ca	15	كالمسيوم
Carboxilic Acids	52	احماض كربوكسيلية

المميزات:

- يعمل على خفض نسبة الملوحة الزائدة في الأراضي الصودية والتقليل من القلوية العالية في التربة.
 - يمنع تراكم الأملاح في التربة و يعمل على تحسين خصوبتها وقدرتها على الامتصاص.
 - يحتوي على تركيبة متوازنة من النيتروجين، والبوتاسيوم، والكالسيوم مع الأحماض الكربوكسيلية التي تحسن التربة وتزيد من كفاءة امتصاص المغذيات.
 - يساهم في زيادة النمو الخضري والإزهار وتحسين حجم الثمار ومحتواها من السكريات.
 - سماد مركب قابل للذوبان كلياً في الماء، مما يجعله مثالياً لجميع أنظمة الري والتسميد الورقي.
 - مناسب لجميع مراحل نمو النبات ولمختلف أنواع المحاصيل
- معدل الاستخدام: ١,٥ كجم / فدان مع ماء الري

Advantages :

- Effectively reduces excess sodium levels in saline soils and lowers soil alkalinity.
- It prevents salt accumulation in the soil and improves its fertility and absorption capacity.
- Enhances nutrient absorption, leading to improved vegetative growth and higher productivity.
- Boosts flower setting, fruit size, and sugar content in fruits.
- Provides protection against physiological disorders and supports crop resilience.
- A balanced, water-soluble fertilizer suitable for different crop stages.



Usage rate: It is used for fertilizing by spraying at the rate of : 1.5 kg / acre with irrigation
Package weight: 1Kg

وزن العبوة : ١ كيلو

